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Книга содержит современные взгляды на проблему атеросклероза, под­
твержденные не только данными литературы, но и собственным клиниче­
ским опытом автора. В руководстве описываются последние достижения 
инструментальной диагностики атеросклероза разных сосудистых локали­
заций и лечебно-профилактическая тактика, принятая для этих поражений 
в настоящее время.

Отдельные разделы книги посвящены ведущим факторам риска атеро­
склероза и факторам, провоцирующим развитие таких опасных осложне­
ний, как инфаркт миокарда, внезапная сердечная смерть, мозговой инсульт.

Предлагаемое руководство предназначено для врачей и студентов-ме- 
диков, курирующих больных с проявлениями атеросклероза, т. е. для кар­
диологов, неврологов, сосудистых хирургов, а также терапевтов и семейных 
врачей, стремящихся поддерживать современный уровень знаний.

Atherosclerosis and its clinical manifestations in heart, brain, and aorta. The 
book is intended for doctors and medical students interested in atherosclerosis. 
It may be of special interest for cardiologists, neurologists, angiological surge­
ons, and also for therapeutists and family physicians. The book presents a conci­
se up-to-date view on atherosclerosis. It is based on the literary data as well as 
the author’s own experience.

The handbook describes the latest advancements in instrumental methods ap­
plied for diagnose of the vascular damages in heart, brain, atherosclerosis of the 
aorta and suggests preventive tactics in these cases (secondary prevention). In the 
book are discussed the meaning of the major risk factors in atherosclerosis and its 
manifestations: myocardial infarction, sudden cardiac death, stroke.

The last chapter deals with indications for surgical treatment of the vascular 
damages caused by atherosclerosis.

The author is hopeful that the book will be received with interest by the most 
of practical physicians.
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